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limitado per uns cscrúpols infonamentats si els exami

nai se rena ment.

L'únic raonament nostre va esser el següent: Amb 

això que acceptem contribuïm a complir la nostra fina- 

litat de beneficiar els companys, engrandir la Cooperati

va i procurar ingressos que lian de fer-nos arribar aviat 

al nostre desig d’ésser un suport pel Sindical sense cap 

actitud inel-legant, sense cap cosa vexativa per la nostra 

organització, dones tenim el deurc d’acceptar i de cap 

manera ens podem sentir autoritzats per a posar limits 

a l'obra de la Cooperativa.

Hem començat, dones, aquest servei i hem vist tot 

seguit que no liaviem sofert equivocació ja  que els sods 

Cooperadors han acollit amb entusiasme la Cooperativa 

amb la prova més clara que podien donar-nos que és 

usant llargament d’aquesta nova Secció.

Aquesta és la tasca realitzada per la Cooperativa 

aquest darrer any. Comprenem que hem molestât exee- 

sivament la vostra ateiició i, en calivi, ens dol no ha ver 

pogut descendir encara a més détails, car voldriem que 

tots i cada un de vosaltres estigués assabentat coni nos 

altres mateixos de tota la marxa d ’aquesta important 

institució sindical. Es coneixent-la bé quan hom en ca 

peig tota la seva importancia i n’esdevé el mes entusiasta 

propagador entre els companys.

Aspirem que la nostra labor mereixi la vostra va- 

luosa aprobació i tenim la confiança de meréixer-la, no 

pcls résultats que hem obtingut solament, sino perqué 

liem posât a contribució la més bona voluntat, el màxim 

interés i el major entusiasme amb el desig de fer-nos 

dignes de la vostra confiança que us agraïsn profunda 

ment.

Acta de la Junta General ordinària de l’any 1935

A  les i l  llores i 35 niinuts del dia 23 de juny 
del 1935 es reuneix la Junta General Ordinária 
de la Cooperativa de Consum en sessió de segona 
convocatoria. La reunió té lloc en la Sala d’Actes 
del Casai del Metge.

Assisteixen els membres del Conseil i els 
Delegats de l’Assemblea General del Sindicat que 
s’indiquen al marge.

Oberta la sessió, el senyor Président dei Con
seil ordena la lectura de la convocatoria que e? 
verifica.

A  continuació es llegeixen els articles perti
nents de 'i’Estatut que fan referencia a la cele
brado de la Jutna General i seguidament el se
nyor président del Conseil déclara legalment cons- 
tuïda la Junta General Ordinaria de l’any 1935.

Es cedeix la paraula al senyor Secretari del 
Conseil Dr. Arumí per llegir la Memoria regla
mentaria.

El Dr. Arum i en llegir ia Memoria és escoltat 
amb molt d’interès per tots i llargament aplau- 
dit en acabar la lectura.

A  continuació es passa a ia discussió de la Me
moria. E l Dr. M aza demana que es tornin a llegir 
els résultats obtinguts en l ’exercici de 1934 ma
nifestant qeu 110 creu procèdent parlar de bene- 
ficis mentre i tant 110 es paguin totes les despe- 
ses que socasionen al Sindicat.

El Dr. Vi'iardell li contesta dient que la Coope
rativa ha pagat sempre la quantitat que se li ha 
senyalat i que peí caire comercial que té, ha de 
partir sempre de la quantitat que se li pressu- 
posta.

Eï Dr. Llambés intervé per a manifestar que 
és el Sindicat el que, en fer el pressupost, ha de

tenir en compte totes les despeses que cada Sec
ció li ocasiona.

Demana la paraula el Dr. Gabarro per adherir
se a la proposició feta peí Dr. Maza.

El Dr. Coll pas^a també a discutir el pressu
post de la Cooperativa i diu que aquesta ocasiona 
més despeses de la quantitat pressupostada i que 
per tant, des del moment que té possibilitats de 
poder-ho fer, la conveniencia que pagui totes 
les despeses ocasionades.

El senyor Président Dr. Vilardell li contesta 
dient que la Cooperativa 110 ha defugit mai de 
pagar les despeses que ocasiona, pero que per la 
seva constitució ha de partir de la quantitat fixada 
en fer el pressupost. M anifesta també, que el 
Conseil de la Cooperativa s ’ha sentit sempre sin
dicat abans de regentar els interessos de Coopera
tiva, perô cal tenir en compte que en les altres 
filióles del Sindicat son els companys els que hi 
acudeixen ; en canvi la Cooperativa ha de fer pro
paganda duna manera seriosa i ánar a cercar-los. 
per tant creu que se’ls hi ha de donar unes facili
tais que en aquest cas son els beneficis que en for
ma d’excés de percepció sels  hi reparteix a final 
d’any essent dones aquesta Túnica manera d ’etis- 
mular- oŝ  que vingüin a la Cooperativa.

A  continuació fa  notar també que 110 hi ha ha-, 
gut cap filióla del Sindicat que hagi 'augmentai 
d ’una manera tan rápida el pagamerit de les des
peses com ha fet la Cooperativa.

El Dr. Corachan demana la paraula, manifes
tant que creu esta ja  prou discutit aquest assump- 
te i diu que per part ciel Sindicat, en confeccionar 
el pressupost, sempre hi ha hagut una compren- 
sió amb el desenvolupament de les seves filióles.


